
SALFÖLD  KÖZSÉG  ÖNKORMÁNYZAT 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
8256 Salföld, Kossuth u. 27. 

Ikt.szám:  S-27-17 /2012.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  Salföld  Önkormányzat Képviselő-testületének 2012 . február 13 - i  nyilvános    ülésén, a  
salföldi Faluház  hivatali helyiségében. 

Jelen vannak:  Fábián Gusztáv polgármester
            Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester
                        Somogyi Márk képviselő 

          
Meghívottak:  Soltész Attila  címzetes főjegyző  megbízásából: 

Kugler Márta főelőadó  
Csik Tímea  jegyzőkönyvvezető    
Puha Edina pénzügyi ügyintéző 
         

Fábián Gusztáv  polgármester :  Tisztelettel köszönti a megjelenteket. 
Megállapítja, hogy az 3 tagú képviselő-testületből 3 fő jelen van, így az ülés határozatképes. 
A képviselő-testület ülését  10.00  órakor megnyitja. 

Ismerteti az ülés  napirendjét: 

1. Salföld Önkormányzat 2012. évi költségvetés  elfogadása. 
    

      2.  2011. évi rendezvények elszámolása. 

      3.  Salföld  Önkormányzat 2012.évi rendezvényterve. 

      4.  Alapítványok, egyesületek támogatásának elszámolása. 

      5.  Alapítványok, egyesületek 2012. évi  támogatási kérelme.  

      6.  Szennyvízkezeléssel kapcsolatos kérdőív megtárgyalása

7.  Köztisztaságról és a szervezett köztisztasági közszolgáltatásról szóló
           8/2010. /XII. 29. / rendelet módosítása. 

8.  Közép-dunántúli Környezetvédelmi Felügyelőség tényállás tisztázására 
           vonatkozó megkeresése Salföld község szennyvízelvezetése és tisztítása
           vízjogi létesítési engedélye tárgyában. 
           

9. Iskolabusz megállapodás kötése Badacsonytomaj Város Önkormányzatával.
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10.    Szép-kártya és Üdülési csekk elfogadóhely létesítés ügye.

11.    Vendégház árainak megállapítása.

12. Iskolai és Óvodai támogatások megtárgyalása. 

13. Ábrahámhegy Község Önkormányzat és Salföld Község Önkormányzat 
         Iskolabusz fenntartására kötendő megállapodás.

14.   Vegyes ügyek 
 
15.   Tájékoztató 

- a 2011. II. félévi képviselő-testületi határozatokról. 
              

Fábián Gusztáv  polgármester  
Javasolja,  hogy a  13.  napirendi pontot  elsőként tárgyalják,  mivel ezt a  mai napon Ábrahámhegy Község 
Önkormányzatának képviselő-testületi ülésén már egyeztették. 
 Kéri, hogy szavazzon  a napirend elfogadásával kapcsolatban. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

4/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld  Község  Önkormányzat Képviselő-testülete a 2012.  február 13  .-i  nyilvános  ülésének napirendjét 
elfogadja az alábbiak szerint:
 

1. Ábrahámhegy Község Önkormányzat és Salföld Község Önkormányzat 
            Iskolabusz fenntartására kötendő megállapodás.

      2. Salföld Önkormányzat 2012. évi költségvetés  elfogadása. 

      3.  2011. évi rendezvények elszámolása. 

      4.  Salföld  Önkormányzat 2012.évi rendezvényterve. 

      5.  Alapítványok, egyesületek támogatásának elszámolása. 

      6.  Alapítványok, egyesületek 2012. évi  támogatási kérelme.  

      7.  Szennyvízkezeléssel kapcsolatos kérdőív megtárgyalása

 8. Köztisztaságról és a szervezett köztisztasági közszolgáltatásról szóló
           8/2010. /XII. 29. / rendelet módosítása. 

 9.  Közép-dunántúli Környezetvédelmi Felügyelőség tényállás tisztázására 
           vonatkozó megkeresése Salföld község szennyvízelvezetése és tisztítása
           vízjogi létesítési engedélye tárgyában. 

10. Iskolabusz megállapodás kötése Badacsonytomaj Város Önkormányzatával.

        11.  Szép-kártya és Üdülési csekk elfogadóhely létesítés ügye.
         
        12.  Vendégház árainak megállapítása.
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13.  Iskolai és Óvodai támogatások megtárgyalása. 

        14.   Vegyes ügyek 
 
        15.   Tájékoztató

- a 2011. II. félévi képviselő-testületi határozatokról. 
              

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: azonnal. 

1.   Ábrahámhegy Község Önkormányzat és Salföld Község Önkormányzat  Iskolabusz fenntartására   
kötendő megállapodás.

Fábián Gusztáv  polgármester 
A képviselő-testület  tagjai  megkapták  az  előterjesztést,  amely szerint.  Ábrahámhegy Község Önkormányzat  és 
Salföld Község Önkormányzat  a révfülöpi és badacsonytomaji az iskolába és óvodába járó gyermekek után járó 
normatívát  megállapodás  alapján  az  egyes  intézmények  tekintetében  megkapja,  mivel  saját  tulajdonú 
gépjárműveikkel iskolabusz szolgáltatást nyújt.
Ábrahámhegy falubusza  Révfülöp  irányba  (révfülöpi  intézményekkel  kötött  megállapodást),  Salföld  falubusza 
Badacsonytomaj irányában végez szolgáltatást (badacsonytomaji intézményekkel kötött megállapodást), azonban a 
zökkenőmentesség biztosítása  érdekében Ábrahámhegy falubusza  is  megy Badacsonytomaj  irányába,  így azon 
többlet szolgáltatást, melyre Salföld Önkormányzat kapja meg a normatívát át kellene adni a Ábrahámhegynek.
Ezen többlet  szolgáltatás  Ábrahámhegy esetében jelenleg 3  gyermeket érint,  mely esetben a  normatívát  Salföld 
Önkormányzat kapja, így szükséges annak átadása.

Jelen testületi ülésük előtt  részt  vettek Ábrahámhegy Önkormányzat  testületi  ülésén ahol az  alábbi  megegyezés 
született: 
A  mindenkori  gyermeklétszám  után  járó  normatívát  Salföld  Község  Önkormányzat  részére    25%-os   és 
Ábrahámhegy Község Önkormányzat részére  75 %-os arányban osztják meg a  2011-2012. tanévre vonatkozóan. 
Minden tanév megkezdése előtt 30 nappal a megállapodás felülvizsgálata szükséges. 
Fentieket javasolja elfogadásra. 

Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy a javaslatot elfogadja, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

5/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld  Község Önkormányzat Képviselő-testülete az iskolabusz normatíva átadás tárgyában Ábrahámhegy 
Község Önkormányzattal kötendő megállapodást az alábbiak szerint fogadja el: 

A mindenkori gyermeklétszám után járó normatívát Salföld Község Önkormányzat részére   25%-os   és 
Ábrahámhegy  Község  Önkormányzat  részére   75  %-os  arányban  osztja  meg  a   2011-2012.  tanévre 
vonatkozóan. 
Minden tanév megkezdése előtt 30 nappal a megállapodás felülvizsgálata szükséges. 

A  képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  megállapodás  aláírására  és  a  Körjegyzőséget  a 
megállapodás elkészítésére.

Felelős:  Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: 2012. február  20.
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2.           Salföld Önkormányzat 2012. évi költségvetés  elfogadása. 

Fábián Gusztáv  polgármester 
A koncepció tárgyaláshoz képest az alábbi változtatások történtek a költségvetésben.
A  személyi  kiadásoknál  figyelembe  vettük  a  2012.  évi  minimálbér  változást,  amelyhez  az  alapilletményeket 
hozzáigazítottuk.  1 fő munkavállalóval terveztünk 9. hónapra közhasznú foglalkoztatás keretében (támogatásával a 
bevételi oldalon is számoltunk.). Alkalmi munkavállalás keretében terveztünk a könyvtári feladatok ellátására és a 
faluba lévő feladatok ellátására 350 e Ft-ot. A járulékok mértékét a személyi juttatásokhoz igazítottuk hozzá és a  
2012. évben meghatározott százalékokhoz.
A dologi kiadásoknál a kisértékű tárgyi eszközöket 50 e Ft-tal, az egyéb anyagbeszerzést 50 e Ft-tal, reprezentációs 
költségeket 50 e Ft-tal, az egyéb dologi kiadásokat 20 e Ft-tal megnöveltük a szállítási költségeket 60 e Ft-tal, a díjak 
egyéb befizetéseket 50 e Ft-tal, a hitel kamatra fizetendő díjat 50 e Ft-tal lecsökkentettük.
Esetleges pályázat esetén terveztünk Önkormányzati épületek nyílászáró cseréjére, tetőátrakására, födém cserére 500 
e Ft amely csak az Önkormányzati önrész összege. A körjegyzőség fenntartásához átadott pénzeszköz összege is 
változott a koncepcióhoz képest így 2.635 e Ft-ról 2.164 e Ft-ra csökkent. A Badacsonytomaj Város Önkormányzat  
részére iskola fenntartói hozzájárulás mértékét lecsökkentettük 440 e Ft-tal.  A gyerekorvosi és fogorvosi rendelő 
fenntartásához  átadott  pénzeszközt  kivettük  a  költségvetésből  mivel  az  Önkormányzat  nem  fogadta  el 
Badacsonytomaj által javasolt együttműködési megállapodás aláírását.
Alapítványok, egyesületek, civil szervezetek támogatására 60 e Ft-ot terveztünk.
Beépítésre  került  a  költségvetésbe  a  Kistérségi  társulásnak  fizetendő  mentőállomás  létesítése  után  fizetendő 
támogatás  80 e Ft-tal.  A foglalkoztatást  helyettesítő támogatás  150 e Ft-tal  lecsökkentettük az  eseti támogatás  
összegét  100  e  Ft-tal  megnöveltük valamint  a  felsőoktatásban  részt  vevők támogatására  fizetendőt  (Bursa)  is 
lecsökkentettük 60 e Ft-tal.
A bevételi oldalon 50 e Ft-tal növeltük a vendégház bevételét az előző évi teljesítés alapján a területbérleti díjakat 
lecsökkentettük 40 e Ft-tal. A helyi adókat szintén az előző évi teljesítéshez igazítottuk így az építményadó 200 e Ft-
tal,  a  telekadót 200 e Ft-tal,  az iparűzési adó 300 e Ft-tal megemeltük. Az átengedett központi adók a  Magyar 
Államkincstár által kiközölt adatok alapján kerültek módosításra.
Az átvett pénzeszközöknél a mozgókönyvtári feladatok ellátására tervezett összeg a kistérség által kiközölt adatok 
alapján került a bevételek közé valamint a rendezvénytámogatásra 100 e Ft-ot terveztünk mivel az már 2011. évben 
megítélt támogatás volt csak pénzügyi teljesítése történik 2012. évben. A terület alapú támogatás már megérkezett 
támogatás így annak pontos összegével tudtunk számolni, amely 320 e Ft.
A tényleges pénzmaradvány 2011.  december 31.-én 433 e Ft.  A bevételi oldalnál figyelembe vettük a  tényleges 
pénzmaradványt így a tervezett bevételi és kiadási oldal teljesülése esetén 130 e Ft tartalékba helyezendő összeggel 
számolhatunk.  Ha  a  költségvetés  során  tervezett  összegek teljesülnek,  akkor  nem lesz  szükség  finanszírozási 
műveletek bevételére (hitelre).

A bevételeknél módosulhat az iskolabusz támogatásnál tervezett 300 e. Ft, várhatóan  706. e. Ft lesz. 
A badacsonytomaji fogorvosi rendelő fenntartására   22 e. Ft-ot kér évente a Badacsonytomaji Önkormányzat.  A 
támogatásról további egyeztetések lesznek. 

Javasolja, hogy az Önkormányzat 2012. évi költségvetését 14.094 e Ft kiadási és 14.094 e Ft bevételi főösszeggel 
valamint 130 e Ft tartalékba helyezendő összeggel fogadják el. 

Szavazásra bocsátja aki egyetért a fenti javaslattal és elfogadja az önkormányzat költségvetését rendelet 
megalkotásával, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
megalkotta az alábbi 

1/2012. (II. 15. )  rendeletét
az önkormányzat 2012. évi költségvetéséről. 
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/1. sz. mell. / 

   3.      2011. évi rendezvények elszámolása. 

Fábián Gusztáv  polgármester 
2011. december 31. napjáig az alábbi rendezvények kerültek megrendezésre, illetve elszámolásra.

Rendezvény
 megnevezése

Rendez-
vény 
tervezett 
költsége

2011. 
évben 

tényleges 
költség

Felelős 
megnevezése

Szervező

Nőnapi 
rendezvény

0.- 4.312.- Fábián Gusztáv Salföld Község 
Önkormányzat

Gyereknap 0.- 57.750.- Fábián Gusztáv Salföld Község 
Önkormányzat

Falunap 0.- 86.978.- Fábián Gusztáv Salföld Község 
Önkormányzat

Salföldiek 
találkozója

0.- 45.123.- Fábián Gusztáv Salföld Község 
Önkormányzat

Emléktábla avatás 0.- 10.710.- Fábián Gusztáv Salföld Község 
Önkormányzat

Október 23. 
megemlékezés

0.- 7.880.- Fábián Gusztáv Salföld Község 
Önkormányzat

Mindenki 
karácsonya

0.- 39.783.- Fábián Gusztáv Salföld Község 
Önkormányzat

Salföld Község Önkormányzatának nem készült 2011. évre rendezvény terve így a rendezvények során felmerülő 
költségekkel sem lettek tervezve. 

Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy a 2011. évi rendezvények elszámolásáról szóló beszámolót elfogadja és 
hozzárendel  252.536 Ft-ot a rendezvények lebonyolítása során felmerülő költségekre a 2011. évi költségvetés 
hitelkeretének terhére, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

6/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő testülete a 2011. évi rendezvények elszámolásáról szóló beszámolót 
elfogadja, és hozzárendel  252.536 Ft-ot a rendezvények lebonyolítása során felmerülő költségekre a 2011. évi 
költségvetés hitelkeretének terhére.

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester
Határidő: azonnal 
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    4.      Salföld  Önkormányzat 2012.évi rendezvényterve. 

Fábián Gusztáv  polgármester 
A  2011.  évi  rendezvény elszámolás  alapján  becsatoltuk  a  2012.  éves  rendezvényterv,  megszerkesztéséhez  a 
programok felsorolását a rendezvények időpontjával a rendezvény helyszínének meghatározásával,  a  2011.  évben 
felmerült tényleges költségekkel, a  rendezvény megszervezéséért felelős személy megnevezésével és a rendezvény 
lebonyolításáért szerepet vállaló szervezetek nevével.

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  Kéri, hogy a salföldiek világtalálkozója augusztus 20-a előtt kerüljön 
megrendezésre. 

Kugler Márta főelőadó  Kéri, hogy rendezvényenként állapítson meg összegeket a képviselő-testület. 

Fábián Gusztáv polgármester  A rendezvények összköltsége a költségvetés 2012. évi  tervezete szerint 250.000 Ft.
Ezen felül még a Kistérségtől  100 e. Ft. támogatást várnak. 

Az alábbiakat tervezik megrendezni: 

- Balassi nap február 18.
- nőnap március 8. 
- gyereknap június 10. vagy 18. 
- falunap július eleje
- salföldiek világtalálkozója augusztus vége
- október 23-i ünnepély október 28-án.  
- mindenki karácsonya december 16. 

   5.        Alapítványok, egyesületek támogatásának elszámolása. 

Fábián Gusztáv  polgármester 
Salföld Község Önkormányzata 33/2011. (II. 21.) KT. határozatában 30.000.- Ft, azaz harmincezer forint vissza  
nem térítendő támogatást nyújtott a Ábrahámhegyi Polgárőr Egyesület részére. 
A támogatás átutalásra került, az elszámolás megérkezett.

Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy az elszámolást elfogadja, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

7/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 2011. évben az Ábrahámhegy Polgárőr Egyesület (8256 
Ábrahámhegy, Badacsonyi út. 13.) részére nyújtott támogatásról szóló beszámolót megismerte, azt elfogadja.

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester
Határidő: azonnal

    6.      Alapítványok, egyesületek 2012. évi  támogatási kérelme.  
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Fábián Gusztáv  polgármester 
Salföld Község Önkormányzat  képviselő testületét megkereste támogatási kérelmével az Ábrahámhegyi Polgárőr 
Egyesület és a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság.

A  Polgárőr  Egyesület  a  gépkocsi  fenntartáshoz,  telefonköltséghez,  formaruházat  szintentartásához,  egyéb 
bűnmegelőzési feladatokhoz kéri a támogatást. 
A  Katasztrófavédelmi  Igazgatóság  a  polgári  védelmi  feladatok  minél  színvonalasabb  ellátásához  kéri  az 
önkormányzat támogatását.
Mellékletként a képviselő-testületi tagok megkapták az egyesületek támogatási kérelmét.
Az Önkormányzat 2012. évi költségvetésében alapítványok, egyesületek, civil szervezetek támogatása címén 
60.000.- Ft összeget biztosított.

Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy az ábrahámhegyi polgárőr egyesületet 30.000 Ft-tal támogassák, az 
kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

8/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete  2012. évben az Ábrahámhegyi Polgárőr Egyesületet (8256 
Ábrahámhegy, Badacsonyi út. 13.)  30.000 Ft összeggel támogatja.

A képviselő-testület  felhatalmazza a polgármestert  a  támogatási szerződés megkötésére,  egyben felhívja a 
szervezet figyelmét, hogy a támogatással 2012. december 20. napjáig írásos formában el kell számolni.

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester
Határidő: azonnal

Fábián Gusztáv polgármester Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy a Veszprém Megyei Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság Polgári Védelmi Iroda részére ne nyújtsanak támogatást tekintettel az önkormányzat szűkös 
költségvetésére, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

9/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete   2012.  évben  a  Veszprém Megyei  Katasztrófavédelmi 
Igazgatóság Polgári Védelmi Iroda (8300 Tapolca, Hősök tere 15.)   részére támogatást nem áll módjában 
nyújtani, tekintettel az önkormányzat szűkös költségvetésére. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester
Határidő: azonnal

     7.       Szennyvízkezeléssel kapcsolatos kérdőív megtárgyalása

Fábián Gusztáv  polgármester 
A szennyvízkezelések közötti választási lehetőség vonatkozásában 2012 január 9-i dátummal megkeresés került 
kiküldésre a Salföldi állandó lakosok felé ingatlanonként egy személy részére.
A megkeresésben kértem, hogy a szennyvízkezelési megoldások közül válasszanak és  válaszborítékban küldjék meg 
döntésüket.
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Harminchárom megkeresés került kiküldésre, melyből harmincegy került visszaküldésre.
A megoldási lehetőségek közül tizenhárman választották a szennyvízcsatorna hálózat kiépítését, hatan választották a 
zárt szennyvíztároló alkalmazását tizenketten választották az egyedi szennyvíztisztító berendezés kiépítését.

A Balatoni Fejlesztési Tanácsnál tájékozódtak, hogy lesz-e az idei évben pályázati lehetőség, melyre azt a választ 
kapták, hogy nem lesz rá lehetőség. 

A feltételek nem adottak, hogy induljanak a KDOP pályázaton. A BFT-hez tavaly benyújtott pályázat a mai napig él. 
Ott nem szempont, hogy a hétvégi házas ingatlan is induljon. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  A KDOP pályázat nem lenne megnyerhető. 

Fábián Gusztáv polgármester Javasolja, hogy vezetékes csatornahálózatot ne építsenek ki, illetve ezzel kapcsolatos 
pályázatoktól, beruházásoktól teljes mértékben zárkózzanak el. 
Szavazásra bocsátja aki egyetért az elhangzott javaslattal, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

10/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzata a szennyvízkezelés megoldásaként a vezetékes csatornahálózatot,
mint megoldást elveti, csatorna beruházásra nem pályázik, csatornát nem épít. 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: azonnal. 

8.      Köztisztaságról és a szervezett köztisztasági közszolgáltatásról szóló  8/2010. /XII. 29. / rendelet 
módosítása. 

Fábián Gusztáv  polgármester A rendeletmódosítás elfogadására 2011 december 30.-án elfogadott és 2012 január 1-
én hatályba lépett  2000 évi XLIII törvény 57.§ (1) bekezdés miatt van szükség.

„(1) A hulladékkezelési közszolgáltatási díj legmagasabb mértéke 2012. évben nem haladhatja meg a települési  
önkormányzat képviselő-testülete által rendeletben 2011. évre megállapított hulladékkezelési közszolgáltatási díj  
legmagasabb mértékét.”

Salföld Község Önkormányzata 2012 évre vonatkozóan 2011 december 14-i Képviselő-testületi ülésén elfogadta a  
2012 évre érvényes díjakat, mely díjak magasabbak, mint a 2011 évre megállapított díjak, ezért a rendelet 1 számú 
mellékletét hatályon kívül helyezni szükséges.
A díjak esetében a tavalyi évben megállapított díjak kerülnek újból elfogadásra,  mely kiegészítésre kerül arányos 
megállapítással a 60 l-es űrmértékkel.
   
Salföld Község Önkormányzat 9/2011 (VII. 1.) számú rendelete alapján nem kell társadalmi egyeztetésre bocsátani.
Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy a 8/2010. /XII.29./ rendelet módosításra kerüljön, az kézfeltartással 
szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

2/2012. /II. 17./ rendeletét 

a köztisztaságról és a szervezett köztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló  8/2010. /XII. 29./  
rendeletének módosításáról.
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/2.  sz. mell. / 

9.     Közép-dunántúli Környezetvédelmi Felügyelőség tényállás tisztázására vonatkozó megkeresése Salföld 
község szennyvízelvezetése és tisztítása vízjogi létesítési engedélye tárgyában. 

Fábián Gusztáv  polgármester 
Salföld Község Önkormányzata a Közép-dunántúli Környezetvédelmi, Természetvédelmi és Vízügyi Felügyelőségnél 
14396/2009 ügyszámon eljárást indított Salföld község szennyvízelvezetése és tisztítása vízjogi létesítési engedély 
tárgyában.

Az engedélyezési eljárás során derült ki, hogy az engedélyezési eljárás megelőzően nem került lefolytatásra a 
314/2005 (XII. 25.) Kormányrendelet alapján környezeti hatásvizsgálati eljárás, ezért a hatóság a hatásvizsgálat 
lefolytatásáig 62671/2009 iktatószámú végzésével felfüggesztette a létesítési engedély kérelmet. A környezeti 
hatásvizsgálati eljárás megindításra került, majd a kérelem visszavonása történt meg 2010 november 30.-án. A 
felügyelőség fenti előzményeket követően a mellékletben szereplő végzéssel az Önkormányzatot tényállás tisztázására 
hívta fel, hogy nyilatkozzon, hogy Salföld szennyvízcsatornázása és tisztítása tárgyában benyújtott vízjogi létesítési 
engedély kérelmet fenntartja-e.

Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy  a vízjogi engedély kérelmet vonják vissza, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

11/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Közép-dunántúli Környezetvédelmi, Természetvédelmi, és 
Vízügyi Felügyelőség 14396/2009  ügyszámú és  5724/2012  iktatószámú végzése alapján nyilatkozik, hogy a 
14396/2009 ügyszámon   Salföld szennyvízcsatornázása- és tisztítása tárgyában benyújtott vízjogi létesítési 
engedély kérelmet visszavonja.

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 
Határidő: 2012.  február 23.

10.    Iskolabusz megállapodás kötése Badacsonytomaj Város Önkormányzatával.  

Fábián Gusztáv  polgármester 
Salföld Község Önkormányzat  a  badacsonytomaji az  iskolába és óvodába járó gyermekek után járó normatívát 
megállapodás alapján az egyes intézmények tekintetében megkapja, mivel saját tulajdonú gépjárműveikkel iskolabusz 
szolgáltatást nyújt.
Ennek érdekében az Önkormányzatok megállapodást kötnek.
A megállapodás  tervezetét  Salföld Község Önkormányzat  123/2011.  (XI.25.)  határozatával  elfogadta,  azonban 
Badacsonytomaj Város Önkormányzat  292/2011.  (XII.8.) számú határozattal a  tervezetben szerepeltetni kívánta,  
hogy Salföld Önkormányzat a badacsonyörsi óvodások szállításáról is gondoskodjon.
Ábrahámhegy,  Salföld  és  Badacsonytomaj  Önkormányzatai  részéről  egyeztetésre  került  sor,  melynek 
eredményeképpen a badacsonyörsi óvodások szállítását Badacsonytomaj Önkormányzat kell, hogy megoldja.
Ennek eredményeképpen Salföld  Község  Önkormányzat  által  2011.  november  25-ei  ülésén elfogadott  tervezet 
megfelel a felek közti megállapodásnak, így annak ismételt elfogadása nem szükséges.
Badacsonytomaj Város Önkormányzat fent említett határozata a soron következő testületi ülésén módosításra kerül, 
így a szóbeli megállapodást a döntés módosításával megerősítik.

   11.    Szép-kártya és Üdülési csekk elfogadóhely létesítés ügye.
    
Fábián Gusztáv  polgármester
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A Vendégház kiadása során múlt év elején igényként merült fel az Üdülési csekk elfogadásának lehetőségére. Ennek 
érdekében Salföld Önkormányzat elfogadói szerződést kötött a Nemzeti Üdülési Szolgáltató Kft-vel. Magyarország 
Kormányának szándéka szerint az Üdülési Csekk szerepét a pénzintézetek által kibocsátott SZÉP Kártya veszi át a 
belföldi turisztikai, vendéglátó ipari és rekreációs szegmensben. Jelenleg is 11 millárd forint forgalomképes Üdülési 
Csekk áll a felhasználók rendelkezésére, ezért az Üdülési Csekk elfogadásának általános szerződési feltételei több 
ponton is változtak. Ez alapján a 2011. december 31-e utáni érvényességi dátummal 
rendelkező Üdülési Csekkek a feltüntetett érvényességi dátumtól függetlenül 2012. december 31-ig használhatók fel. 
A  szerződés  hatálya  2013.  március  31-ig  szól.  A  2012.  éves  partnerkapcsolati  díjat  5.000.-Ft+  áfa  összegre 
csökkentették.

2012-től a SZÉP Kártya veszi át a legismertebb támogatott béren kívüli juttatások szerepét. A kártya elfogadásáról 
szóló kormányrendelet határozza  meg, hogy kik fogadhatják el a  kártyát,  és mely szolgáltatások esetén melyik 
alszámlákról fogadható el fizetés. Ha megfelel a feltételeknek, bármely szolgáltató csatlakozhat a rendszerhez, ehhez 
csak  szerződést  kell kötnie a  kártyát  kibocsátó társaságokkal.  A szerződés megkötését a  kibocsátók honlapjain 
érdemes kezdeményezni. A kártya elfogadható interneten át és internetes fizetések során is, telefonos engedélyezéssel, 
vagy POS-terminállal – az elfogadás bevezetése egyik esetben sem tart tovább két hétnél, de van, ahol néhány napot,  
órát vesz csak igénybe. A szálláshely-szolgáltatók mindhárom alszámláról elfogadhatják az utalvány beváltását. A 
SZÉP Kártya elfogadás rendkívül egyszerű, gyors művelet – a POS terminálokon néhány másodperc, az internetes 
vagy a  telefonos  elfogadás  esetén egy-két  perc  alatt  végrehajtható  a  tranzakció.  A  kényelmes  megoldással  a  
várakozások  szerint  egyre  több  munkavállaló  él  majd,  és  keresi  azon  elfogadóhelyeket,  ahol  módja  van 
utalványkártyáját felhasználni.

A  SZÉP  Kártya  (Széchenyi  Pihenő Kártya) megjelenésében és  használatában  is  leginkább  a  bankkártyákhoz 
hasonlítható  elektronikus  cafeteria  utalvány.  A  SZÉP  Kártyával  belföldi  üdülést,  pihenést,  meleg  étkezést, 
sportszolgáltatásokat, múzeumi belépőket, színházjegyeket lehet kifizetni.

Az elfogadóhelyek a  SZÉP Kártyával bonyolított forgalom után fizetnek jutalékot a szolgáltatóknak. Ez nem lehet 
nagyobb, mint a forgalom 1,5 százalék+Áfa. A szolgáltatók közötti versenyben azonban már most is el lehet érni 
ennél kisebb jutalékot is, például webes elfogadás esetén.

Hogyan csatlakozhat egy elfogadóhely? 

Szerződést kell kötnie a kibocsátókkal. Jelen pillanatban az OTP pénztárszolgáltatónál,az MKB Nyugdíjpénztárt és 
Egészségpénztárt Kiszolgáló Kft-nél, és a K&H Csoportszolgáltató Központ Kft-nél lehet jelentkezni 
elfogadóhelynek, és egyben velük szerződést kötni. (Szerződés tervezet az előterjesztés mellékletét képezi)

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  Egyetért azzal, hogy csatlakozzanak a SZÉP Kártya programhoz, amennyiben 
a pénzintézetek pénzt kérnek a rendszer létrehozásához abban az esetben átgondolandó. 

Somogyi Márk képviselő Egy speciális zárt rendszer terminál kiépítésére van szükség, melynek véleménye szerint 
szintén vannak költségei, azt ki fogja vállalni. 

Fábián Gusztáv polgármester  Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy az előterjesztésben felsorolt bankokkal 
kössenek szerződést, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

12/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld  Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Salföld, Kossuth u. 27. szám alatt lévő vendégház jobb 
kihasználása érdekében SZÉP Kártya elfogadói szerződést köt az alábbi pénzintézetekkel: 

- OTP Bank Nyrt. 
- MKB Nyugdíjpénztár és Egészségpénztárt Kiszolgáló Kft.
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-     K&H Csoportszolgáltató Központ Kft. 

A SZÉP Kártya Elfogadásának Általános Szerződési  Feltételeit Salföld Önkormányzat Képviselő-testülete 
elfogadja, ha az összes költség nem haladja meg az 1,5%+Áfa-t. 
Felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester

     
     12.        Vendégház árainak megállapítása.
         
Fábián Gusztáv  polgármester 
Salföld  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Salföld,  Kossuth  u.  27.  szám  alatt  kialakított  4  fős  apartmant 
idegenforgalmi célra hasznosítja. A Képviselő-testület a 85/2011.(VI.29.) Kt. sz. határozatával a vendégház bérleti 
díját 1-2 fő esetében 6.000.-Ft/nap, 3-4 fő esetében a 8.000.-Ft/nap áron állapították meg.
Az Üdülési Csekk elfogadásának általános szerződési feltétele alapján az  Üdülési Csekkel fizető vendégek nem 
szenvedhetnek semmiféle hátrányos  megkülönböztetést  a  készpénzzel  fizetőkhöz  képest.  Az  Üdülési  Csekkhez 
kapcsolódó költségek áthárításával megvalósulhat a súlyos szerződésszegés az ÁSZF. IX. pontjában meghatározott 
esetek figyelembe vételével.   Ez  alapján  Üdülési  Csekkel vagy SZÉP  kártyával  fizetők részére külön díj  nem 
állapítható meg.

Figyelembe véve az energia árak emelkedését, a bérleti díj emelését javaslom. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  Javasolja, hogy aki készpénzzel fizet annak kevesebbet kelljen fizetnie a 
vendégházért. 

Kugler Márta főelőadó  Jogszabály szerint nem lehet megkülönböztetni a készpénzes fizetést a SZÉP kártyával 
történő fizetéstől. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  Javasolja, hogy tételenként 500 Ft-tal magasabb díjat állapítsanak meg. 

Fábián Gusztáv polgármester  Az   előterjesztés szerinti árak elfogadását, amennyiben úgy alakul év közben 
módosítanak rajta. 

Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy a 85/2011. /VI. 29. / Kt. határozatot visszavonják, amelyben a 2011.évi 
árakat állapították meg, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

13/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a Salföld, Kossuth u. 27. szám alatt lévő vendégház 
bérbeadásáról szóló 85/2011. (VI. 29.) Kt. határozatát visszavonja.

Határidő: azonnal
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester
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Fábián Gusztáv polgármester   Javasolja az előterjesztés szerinti árak elfogadását, amennyiben úgy alakul év közben 
módosítanak rajta. Az ár nem tartalmazza a vendégéjszakánként fizetendő 250 Ft idegenforgalmi adót. 
Kéri a testület szavazását, ha az elhangzott javaslattal egyetért. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 
 

14/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld  Község   Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Salföld,  Kossuth  u.  27.  szám alatt  lévő  4  fő 
elhelyezésére  szolgáló  vendégházát  2012.  évben  magánszálláshely  céljára  az  alábbi  áron  kívánja 
értékesíteni.

1-2 fő esetében 6.000.-Ft/nap
   3 fő esetében 8.000.-Ft/nap
   4 fő esetében                         10.000.-Ft/nap

Az ár nem tartalmazza a vendégéjszakánként fizetendő idegenforgalmi adót.

Határidő: azonnal
Felelős: Fábián Gusztáv polgármester

Somogyi Márk képviselő  Véleménye szerint a honlapon egyéb szállásadók figyelmét fel kellene hívni, hogy az 
áraikat tüntessék fel.

Kugler Márta főelőadó  A szállásadók nem kötelezhetőek a szolgáltatási díj közzétételére. 

10.30 órakor Raffay Béla megérkezett. 

13.     Iskolai és Óvodai támogatások megtárgyalása.   

Fábián Gusztáv  polgármester 
Mellékelten csatoltuk az alapfokú oktatási feladatok ellátására kötött megállapodást, melyet a képviselők 
megismerhettek. 

Tájékoztatjuk a testületet, hogy számla alapján  pénzügyi teljesítés történik, melynek összege  115.956 Ft/negyedév 2 
főre.   

Az elmúlt időszakban csak az óvoda fenntartói társulás együttes ülésére kapnak meghívót, az iskolaira nem  pedig a  
társulási megállapodás véleménye szerint jelenleg is érvényben van. 
Javasolja, hogy a napirendet napolják el, mivel nem áll elég információ a rendelkezésre.
Nem került tisztázásra, hogy a 2001. évi megállapodás él-e. 
Somogyi Márk képviselő   Véleménye szerint meg kellene állapítani egy konkrét összeget és a  gyermeklétszámot 
figyelembevéve elosztani az intézmények között, de javasolja Badacsonytomajjal a megállapodás felmondását. 
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14.   Vegyes ügyek 
 
Fábián Gusztáv polgármester  Ismerteti Kurcz Orsolya beadványát, mely a 2011. december 31-én a kultúrházban 
tartott szilveszteri rendezvényen történt rendbontásról szól. Kérte, hogy  a beadvány legyen  a jegyzőkönyv része. 

Kugler Márta főelődó  Amennyiben hasonló eset történik javasolja, hogy rendőrségre tegyenek bejelentést. 

11.45 órakor megérkezik Simonné Vitányi Mónika és Lőrincz Nóra.  

15.   Tájékoztató
-   a 2011. II. félévi képviselő-testületi határozatokról.   
              
Fábián Gusztáv  polgármester 
Az önkormányzat   Szervezeti és Működési Szabályzatának  16. §. 1./bekezdése alapján a képviselő-testület a 
polgármester előterjesztése alapján dönt  lejárt határidejű határozatokról  szóló jelentés elfogadásáról. A  2011. II. 
félévi képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló  beszámoló jelen előterjesztés 1. sz. mellékletét képezi.
A 91/2011. /VIII.17./ Kt.határozatnál miért nem került az eljárás lefolytatásra. 

Kugler Márta főelőadó  Ezzel kapcsolatban nem rendelkezem információval, az ügyintéző írásban fog választ adni a 
kérdésre. 

Szavazásra bocsátja aki egyetért azzal, hogy a tájékoztató elfogadásra kerüljön, az kézfeltartással szavazzon. 

Salföld Község Önkormányzat  Képviselő-testülete  3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
meghozta az alábbi 

15/2012. (II. 13. )  Kt.  határozat

Salföld  Község Önkormányzat Képviselő-testülete  az önkormányzat Szervezeti és Működési  Szabályzatáról 
szóló  10/2011. /VIII. 25./ rendeletének  16. §. 1./ bekezdése alapján a  2011. II. félévi lejárt határidejű 
határozatokról szóló beszámolót elfogadja. 

Felelős:  Fábián Gusztáv  polgármester Határidő: azonnal. 

Fábián Gusztáv polgármester  A meghívott vendégek megérkeztek és tájékoztatta őket, hogy az őket érintő napirend 
megtárgyalásra került. Megadja a szót részükre. 

Simonné Vitányi Mónika: elmondja, hogy a 6. és 8. napirendhez kapott a Salföldi Beruházó Viziközmű Társulat  
meghívót, amely 11.30 órára szólt. 

Fábián Gusztáv polgármester: tájékoztatja a megjelenteket, hogy a testület a szennyvízkezelés tárgyában döntött a 
mai ülésen. A lakosság körében felmérés készült, mely szerint 33 db levél került kiküldésre, melyből 31 db érkezett 
vissza. 
A válaszlevelekben lévő kérdőív vonatkozásában az alábbi eredmény született: 
A megoldási lehetőségek közül tizenhárman választották a szennyvízcsatorna hálózat kiépítését, hatan választották a 
zárt szennyvíztároló alkalmazását, tizenketten választották az egyedi szennyvíztisztító berendezés kiépítését.
A képviselő-testület az eredmények birtokában úgy ítélte meg, hogy nem nyújt be pályázatot, illetve a községben a 
csatornázás lehetőségét is elveti. 
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Raffay Béla: elmondja, hogy a felmérés módja ellen tiltakoznak, véleménye szerint a kérdőív kiküldése szűk körben 
történt. 

Fábián Gusztáv polgármester  A Települési Szennyvízkezelési Program is az egyedit javasolja kiépíteni. 

Simonné  Vitányi  Mónika: véleménye  szerint  a  Települési  Szennyvízkezelési  Programmal  a  megvalósítandó 
beruházásnak összhangban kell lennie, amelyet bármikor lehet módosítani. Mindentől függetlenül az önkormányzat 
benyújthatna pályázatot, álláspontja szerint is a kérdőívek nem megfelelően kerültek kiküldésre. 
A községben az ingatlanok felét el kell látni csatornával, nem érti, hogy miért csak a lakóházak kerültek felmérésre. 

Raffay Béla: meg tudja cáfolni a Települési Szennyvízkezelési Programban szereplő adatokat. Például az szerepel 
benne, hogy a Burnót-patak Balatonrendesen folyik a Balatonba, továbbá a gazdaságossági számítások is  csalók. 
Kecskés Gáborral le kell ülni és ki kell javítani a hibákat. Nem oldja meg a környezetvédelmét, 100 %-os megoldást 
szeretnének. 

Somogyi Márk képviselő: javasolja, hogy a Települési Szennyvízkezelési Programmal kapcsolatos észrevételeket a 
készítő cég felé tegyék meg. 

Simonné Vitányi Mónika: a Környezetvédelmi Felügyelőség felé már jelezték az általuk vélt hibákat. 

Raffay Béla: ismételten kijelenti, hogy a TSZP hibás, az csak egy látszat megoldás. 
A nagy tisztítómű ellenőrzése naponta történik, az egyedi pedig csak egy évben egyszer. 

Somogyi Márk képviselő: a TSZP-ben szereplő megoldások környezettudatosságra épülnek. 
Nem az a megoldás, hogy az egész települést csatornázzák. 

Raffay  Béla:  elmondja,  hogy voltak  Gétyén,  ahol  a  szennyvízkezelés  egyedi  szennyvíztisztító  berendezésekkel 
történik és igenis sok a probléma, amennyiben két hétig őrizetlenül hagyják a rendszert, akkor a szennyvíz elszivárog 
a talajba, de tisztítatlanul. 
A magyar ember kibújik a szabályok alól. 

Simonné Vitányi Mónika: hangsúlyozza, hogy ebben a témában soha nem fognak közös nevezőre jutni, a vezetékes 
csatorna hálózat kiépítése azért lenne jó megoldás, mert arra bárki a későbbiek folyamán is ráköthet. 
Aki később idejön az csak az egyedi rendszert választhatja. 

Somogyi Márk képviselő: véleménye szerint nem lehet kizárni a környezettudatosságot, nem látja annak értelmét, 
hogy a közterületek felbontásra kerüljenek. 

Raffay  Béla:  a  házak  nincsenek  szigetelve,  így  a  szennyvíz  könnyen  aláfolyik  az  egyedi  szennyvízkezelő 
berendezések beépítése után, így a szomszéd házat is alámoshatja.  

Somogyi Márk képviselő: szakértői vizsgálatokkal kell alátámasztani az elmondottakat. 

Lőrincz Nóra: A társulatba  a  falu  nagy része belépett  a  társulatban  lévő többség a  vezetékes csatornahálózat  
kiépítését támogatja. Nem érti, hogy lehetett választani a tengelyen történő elszállítást. 

Fábián Gusztáv polgármester: elmondja, hogy a pályázatot kiíró  véleményét  is figyelembe vették, mely szerint csak 
az állandó lakóknak szükséges kiküldeni a csatornázási lehetőségekkel kapcsolatos kérdőívet, pontosabban azoknak, 
akiknek az ingatlanán vezetékes ivóvízhálózat van kiépítve. Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a TSZP lényege, hogy 
az  egyedi  szennyvíztisztító  kiépítését  támogatja.  Éles  kritikákat  a  Környezetvédelmi  Felügyelőség  felé  kell 
gyakorolni. 

Raffay Béla: elmondja, hogy bírósághoz fognak fordulni. 
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Fábián Gusztáv polgármester:  ismételten hangsúlyozza,  hogy a  mai ülésen a  képviselő-testület teljes mértékben 
elvetette a csatornázás kérdését. A megfelelő hatóságot kell megkeresni. 

Lőrincz  Nóra: elmondja,  hogy a  társulás  megalakulásakor  a  többség  a  vezetékes  csatorna  hálózat  kiépítését 
támogatta, illetve jelenleg is támogatja. Az önkormányzat nem zárkózhat el, az önkormányzat feladata a lakosság 
érdekeinek a figyelembe vétele.  

Fábián Gusztáv  polgármester: elmondja,  hogy véleménye szerint,  amely a  képviselő-testületével megegyezik,  a 
viziközmű társulat megalakulásának bizonyos része nem volt szabályos.  A korábban hivatalban lévő Polgármester 
Asszony idejében a csatornával kapcsolatos második pályázat titokban került benyújtásra. 

Simonné Vitányi Mónika nem fogja hagyni a rágalmazást. 

Lőrincz Nóra:  javasolja, hogy a képviselő-testület mérlegelje a kiküldött kérdőívek eredményét. Nem érti, hogy a 
testület miért csak az egyedi szennyvízkezelő berendezésnek ad életteret. 

Somogyi Márk képviselő: véleménye szerint egy 50-60 fős településen nem lehet ezt megtenni, egymást ügyvéd által 
írásban fenyegetni, káosz és háború uralkodik. Egyik megoldásra sem lehet azt mondani, hogy többségben van. 

Raffay Béla  Nem jól mérték fel az igényeket. 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester  Az igényeket jól mérték fel, két esetben ugyan  nem vizsgálták a 
meghatalmazások meglétét.

Raffay Béla  Akkor ez az egész szabálytalan volt. 

Fábián Gusztáv polgármester: tájékoztatja a jelenlévőket, hogy a jelenlegi képviselő-testület a kezdetektől foglalkozik 
a szennyvízkezeléssel és már az elejétől fogva az egyedi szennyvízkezelés mellett tart ki. A legjobb tudása és ismerete 
szerint döntött a testület. 
A Települési Szennyvízkezelési Programot pedig szakember készítette el. 

Simonné Vitányi Mónika: a TSZP-ben az ábrahámhegyi vezetékre történő rákötés lehetősége sem szerepelt. 

Somogyi Márk képviselő: elmondja, hogy sajnos az embereket nem érdekli a környezetvédelem, annak a szemléletnek 
van jövője, hogy figyelni  kell a környezetre. 

Lőrincz Nóra: kérdezi,  hogy amennyiben egyénileg aláírás  gyűjtésbe kezd és olyan  eredménnyel zárul,  hogy a 
többség a vezetékes csatornát akar, akkor sem fog a testület másképpen dönteni. 

Fábián Gusztáv polgármester: személy szerint felvállalja döntésének súlyát,  nem biztos,  hogy minden esetben a 
többség akarata a jó megoldás. 

Mátraházi  Zsuzsanna  alpolgármester: a  képviselő-testület  döntésének  meghozatalakor  mérlegelte  a  kérdőívek 
eredményét. A vezetékes csatorna hálózat kiépítése rengeteg anyagi terhet, kötelezettséget ró az önkormányzatra, erre 
a jelenlegi anyagi körülmények között nincs lehetőség. 

Simonné  Vitányi  Mónika: elmondja,  hogy  a  társulás  azért  alakult,  hogy  a  csatorna  hálózat  kiépítése 
megvalósulhasson. 

Somogyi Márk képviselő: akkor lehet pénzt gyűjteni, ha tudjuk, hogy mire kérik. 

Lőrincz Nóra: kérdezi, hogy az önkormányzat miért nem fogadja a társulatot egy megbeszélés keretei között. 

Simonné Vitányi Mónika: szükség lenne arra, hogy a két fél testületi ülésen kívül külön folytasson tárgyalásokat. 
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Fábián Gusztáv polgármester: véleménye szerint ez egy meddő vita. 

Lőrincz Nóra: kérdezi, hogy miért zárkózik el a testület egy megbeszéléstől. Javasolja, hogy egyenrangú partnerként 
kötetlen formában tárgyaljanak. 

Fábián  Gusztáv  polgármester: tájékoztatja  a  jelenlévőket,  hogy  a  képviselő-testületi  ülés  is  alkalmas  erre  a 
megbeszélésre. Az álláspontok közel 1,5 éve nem közeledtek, feleslegesnek tartja újabb fórum összehívását. 

Simonné Vitányi  Mónika: kérdezi,  hogy a  2012.  december 31.  napját  követően mit  tervez az  önkormányzat  a 
szennyvízkezelés tárgyában. 

Fábián Gusztáv polgármester: közbeszerzési eljárás kerül kiírásra, mely során kiválasztják azt a szolgáltatót, aki a 
szennyvízszállítást fogja végezni a községben.

Simonné Vitányi  Mónika: véleménye szerint mindenféleképpen meg kell oldani a  szennyvízkezelést,  tudatosítani 
szükséges a lakosságban a közszolgáltatást. 
Ha nem lesz megoldva a csatornázás, akkor az önkormányzat talajterhelési díjat fog kivetni, amely újabb teher a 
lakosságnak. 

Fábián Gusztáv polgármester: elmondja, hogy nem tervezik bevezetni a talajterhelési díjat, ha nincs lehetőség rá- 
kötni  a csatornára akkor nem kell fizetni ezt a díjat. 

Simonné Vitányi Mónika: kéri, hogy a testület hívjon össze közmeghallgatást, lehetőség szerint hétvégi időpontra. 
Véleménye szerint  a  kérdőíveket az  ingatlantulajdonosok felé is  meg kellett  volna küldeni,  oly módon, hogy a 
lakóháznak alkalmas  épületek és  a  vízbekötéssel rendelkezők felmérése ne így történjen.  Tovább  kéri,  hogy a 
pályázat kiíróját keresse meg az önkormányzat értelmezési hibák megoldása végett. 

Raffay Béla: javasolja, hogy a mai ülésen hozott döntését a testület függessze fel. 

Fábián Gusztáv polgármester   Az ülést 13.00  órakor bezárja. 

k.m.f. 

Kugler Márta Fábián Gusztáv  
főelőadó polgármester 
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